
 
Protokół nr 42/2013 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej,  
Rozwoju i Ekologii Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 25 listopada 2013 roku 
 
 

 
Porządek posiedzenia Komisji: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
4. Omówienie wniosku o zatwierdzenie taryf za wodę i ścieki. 
5. Analiza projektu budżetu na 2014 rok. 
6. Zapoznanie się z pismami skierowanymi do komisji. 
7. Omówienie projektów uchwał skierowanych do komisji. 
8. Sprawy różne, wolne wnioski. 
9. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad. 1 
Przewodniczący Komisji radny Andrzej Partyka otworzył posiedzenie. 
Na posiedzeniu obecnych było siedmioro  członków Komisji oraz zaproszony                     
gość – Pan Zbigniew Koźlarek, dyrektor Zakładu Wodociągów i Kanalizacji                          
w Policach. 
 
Ad. 2 
Został przedstawiony i przyjęty porządek obrad komisji. 
 
Ad. 3 
Komisja przyjęła protokół  z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad. 4 
Pan dyrektor ZWiK Zbigniew Koźlarek przedstawił komisji wniosek            
z proponowanymi  zmianami  taryf   w opłatach za wodę i ścieki obowiązujące od                  
1 stycznia 2014 roku w celu ich zatwierdzenia. 
 
Ad. 6 
Członkowie Komisji  zapoznali się z pismami skierowanymi do komisji: 

 Z pismem radnego  Pana Grzegoraz Ufniarza z dnia 15.11.2013 roku  
skierowanym do Burmistrza Polic w sprawie dotyczącej procedury tworzenia                   
i uchwalania budżetu Gminy Police, 



 Z pismem Burmistrza z dnia 24.10.2013 r. skierowanym do Przewodniczącego 
Rady Miejskiej Pana Witolda Króla dot. drzewostanu rosnącego wzdłuż 
ciepłociągu ul.„rurowa” oraz z interpelacją z dnia 20.09.2013 r. radnego Pana 
Andrzeja Rogowskiego dotyczącą w/w sprawy. 

 Z odpowiedzią – wyjaśnieniem   Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej  S.A. 
Police z dnia 05 listopada 2013 r. dot. drzewostanu wzdłuż ciepłociągu 
ul.”rurowa”. 

 Z pismem Sołtysa Uniemyśla – Pani Krystyny Marcinkowskiej skierowanym            
do Dyrektora Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich                        
w Koszalinie odnośnie planowanej inwestycji-modernizacji drogi na odcinku 
Uniemyśl - Trzebież. W załączeniu protokół Rady Sołeckiej w Uniemyślu                     
z dnia 24 października 2013 roku.  

 Z danymi statystycznymi Powiatowego Urzędu Pracy w Policach dotyczącymi 
stanu bezrobocia w powiecie polickim za m-c wrzesień 2013 r. 

 
Ad.7 
Radni zapoznali się i omówili projekty uchwał na kolejną sesję. 

 
Ad.9 
Przewodniczący Komisji Andrzej Partyka podziękował gościom oraz  radnym i 
zamknął posiedzenie. 
 
 
Protokołował:                                                                  Przewodniczący Komisji                        
T.Koźluk 
                  Andrzej Partyka 
 
 
 
IZK 
 
 
 
 
 


